
Protokół nr IV/2024 

z przebiegu IV Sesji Rady Gminy w Trzebiechowie 

odbytej w dniu 20 września 2024 r. 
 

Ad. 1. Otwarcie IV Sesji Rady Gminy w Trzebiechowie. 

        Przewodniczący Rady Gminy Pan Paweł Urbański o godzinie 15:30 otworzył IV Sesję 

Rady Gminy w Trzebiechowie, stwierdził obecność 15 radnych Rady Gminy w Trzebiechowie. 

Jest to quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy. Umożliwia to przeprowadzenie 

ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. Przywitał Radę Gminy, Panią 

Wójt Izabellę Staszak, Pana Zastępcę Wójta Bartłomieja Cybulskiego, Pana Mecenasa 

Sławomira Kwietniowskiego, Panią Skarbnik Ewę Kulik . Przewodniczący przywitał również 

Pana Mirosława Andrasiaka byłego Prezesa Zakładu Gospodarki Komunalnej oraz nowo 

powołanego Prezesa ZGK Bartłomieja Piaseckiego. Przywitani również zostali nowi sołtysi i 

wszystkie osoby  zebrane na Sesji Rady Gminy. Pan Przewodniczący przypomniał wszystkim 

zgromadzonym, że sesja jest nagrywana i rejestrowana.  

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie IV Sesji Rady Gminy w Trzebiechowie. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach międzysesyjnych. 

4. Informacje Wójta Gminy o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

5. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

6. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat w żłobku, dla którego organem prowadzącym 

jest Gmina Trzebiechów. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Trzebiechów ze Stowarzyszenia                     

,, Aglomeracja Zielonogórska’’. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody                       

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Trzebiechów do organu regulacyjnego. 

12. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Gminy. 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie IV Sesji Rady Gminy w Trzebiechowie. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 15 głosów ,,za’’. 

 

 



Ad. 3. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach 

międzysesyjnych. 

 

1. Dnia 2 lipca wraz z Wiceprzewodniczącą Rady Gminy oraz władzami samorządowymi 

uczestniczyliśmy w otwarciu wyremontowanej drogi numer 1200 F z miejscowości 

Mieszkowo w kierunku Swarzynic. 

2. W dniu 8 lipca 2024 wspólnie z przewodniczącą Rady Gminy pełniliśmy dyżur                 

w Urzędzie Gminy Trzebiechów. 

3. 3 lipca 2024 uczestniczyłem w Święcie pieczonego indyka w Trzebiechowie gdzie 

wspólnie ze strażakami pracowałem przy stoisku gastronomicznym. 

4. 26 do 27 lipca razem z wielką grupą mieszkańców pracowałem przy organizacji festynu 

charytatywnego w Głuchowie za co również tym wszystkim wolontariuszom dziękuję. 

5. 1 sierpnia 2024 na zaproszenie Pana Starosty Powiatu Zielonogórskiego uczestniczyłem 

w spotkaniu dotyczącym złej sytuacji szpitala Powiatowego w Sulechowie. 

6. W dniu 5 sierpnia wraz z Wiceprzewodniczącą Rady Gminy oraz Sołtysem wsi 

Trzebiechów spotkaliśmy się z Panią Wójt w sprawie jakości wody oraz w sprawie 

remontu ulicy Trojaków. 

7. 17 sierpnia 2024 uczestniczyłem w dożynkach Gminnych w Podlegórzu. 

8. 2 września 2024 Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w moim imieniu uczestniczyła               

w rozpoczęciu roku szkolnego 2024-2025. 

9. Również w dniu 2 Września 2024 wraz z Wiceprzewodniczącą Rady Gminy 

wypełniliśmy dyżur w Urzędzie Gminy w Trzebiechowie. 

10. 4 Września 2024 Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w moim imieniu uczestniczyła 

spotkaniu gmin Powiatu Zielonogórskiego w urzędzie miasta Sulechów tematem 

spotkania było omówienie sytuacji szpitala Powiatowego w Sulechowie i ustalenie 

stanowisk gmin w sprawie udziałów. 

11. 17 Września 2024 uczestniczyłem w posiedzeniu Zespołu Zarządzania Kryzysowego     

w sprawie działań przeciwpowodziowych oraz w trakcie powodzi. 

12. Od dnia 18 Września podejmuje czynne działania przy umacnianiu wałów 

przeciwpowodziowych wraz ze strażakami oraz wszystkimi mieszkańcami oraz 

wolontariuszami. 

Pisma w okresie międzysesyjnym: 

 2 lipca 2024 pismo Regionalna Izba Obrachunkowa w Zielonej Górze – wystąpienie 

pokontrolne 

 

Ad. 4. Informacje Wójta Gminy o działaniach podjętych w okresie 

międzysesyjnym. 
 

Pani Wójt Izabella Staszak poprosiła o oddanie głosu Panu Robertowi Majdeckiemu 

zajmującemu się obecnie w Gminie Obroną Cywilną ale i również należy do zespołu 

Zarządzania Kryzysowego. Pan Robert Majdecki szczegółowo przedstawił sytuację jaka 

obecnie mamy w Gminie związaną z alarmem przeciwpowodziowym. Fala kulminacyjna ma 

dotrzeć na teren gminy w nocy z soboty na niedzielę na ta chwilę jesteśmy przygotowani na 

przyjęcie takiej ilości wody, która tak naprawdę będzie według obliczeń sięgała do połowy 

wałów. Wały będą monitorowane 24 godziny na dobę przez straż jak i ochotników. Pan 

Majdecki zaznaczył również, że najważniejsze jest bezpieczeństwo całej gminy, nie 

poszczególnych miejscowości czy domostw.  



Pierwsze pytanie zadał Pan Filip Wobszal sołtys wsi Ostrzyce w sprawie zapory na Obrzycy. 

Pan Robert odpowiedział na pytanie od razu wyjaśniając, że nie ma możliwości aby doszło do 

cofki na rzece Obrzyca. 

Radna Marzena Grązka zadała pytanie dotyczące przeglądów wałów przeciwpowodziowych,  

a raczej ich braku, wały są w kiepskim stanie powalone drzewa, uszkodzenia dokonane przez 

zwierzynę. 

Pan Majdecki odpowiadając zaznaczył, iż przeglądu wałów dokonuje 2 razy w roku wszelkie 

nieprawidłowości oraz uszkodzenia są zgłaszane do Wód Polskich. Problem polega na tym, że 

Wody Polskie otrzymują zgłoszenia ale nie realizują napraw ze względu na brak środków.  

 

Pani Wójt przekazała jeszcze głos Pana Prezesowi ZGK Mirosławowi Andrasiakowi. 

Pan Mirosław ogłosił informację, iż już nie jest Prezesem ZGK i przedstawił swojego następcę 

po czym bardzo szczegółowo i skrupulatnie wyjaśnił z czym wiązały się problemy                           

z zanieczyszczeniem wody oraz jakie czynne działania były podejmowane, aby poprawić tą 

sytuację. Jako już były prezes wszystkie spostrzeżenia przekazałem nowemu Prezesowi i teraz 

już na pewno sytuacja będzie poprawiona i takie sytuacje nie będą się powtarzały. 

Pytanie zadała wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Żbik czy jest przewidywana 

jakaś rekompensata za czas braku wody odpowiedniej do spożycia, tak zwany półprodukt? 

Pan Andrasiak odpowiadając przedstawił również informację, że  sytuacja finansowa Zakładu 

jest dość niestabilna i po prostu zwyczajnie nas nie stać. Kolejne pytanie zadał radny Marek 

Hryszkiewicz, które dotyczyło czasu trwania chlorowania i czyszczenia tej linii wody, oraz czy 

wyniki mogą mieć związek ze źle pobieranymi próbami? Pan Andrasiak odpowiedział, iż czas 

taki to około 7 dni, wykluczaliśmy różne możliwości. Pani Joanna zadała pytanie dotyczące 

zakupu lamp UV, które miały poprawić jakość wody i zminimalizować możliwość 

zanieczyszczeń przez bakterie. Pan Mirosław Andrasiak szczegółowo omówił działanie lamp   

i wyjaśnił ich możliwości. Pani Wójt dodała od siebie, że lampy zostały wycenione ale 

przekazała również, że okazuje się iż maja one działanie punktowe. A nie na takim rozwiązaniu 

im zależało,  a raczej na bezpieczeństwie i dobrej jakości wody na całej linii a nie tylko                  

w miejscach poboru prób. Kolejne pytanie Radnego Hryszkiewicza dotyczyło systemu SMS,   

a dokładnie braku opisu od kogo przychodzi, ze względu na ilość oszustw jakie mamy w tych 

czasach związanych właśnie przez taką formę przekazywania informacji. Zastępca Wójta Pan 

Bartek Cybulski odpowiedział, iż w treści wiadomości zawsze jest informacja, że dana 

wiadomość tekstowa jest od Wójt Gminy, ale jeśli chodzi o ustawienia w kwestii numeru 

telefonu to już system wybiera taki numer losowo. W kwestii dobrania jednego numeru tylko 

dla Urzędu czy taka możliwość istnieje, w ogóle to już muszę rozmawiać z administratorem 

tego systemu. Głos zabrała równie Sołtys wsi Gębice Pani Jagoda Heinowska z pytaniem            

w sprawie dokładnej informacji skażonego źródła wody, gdyż informacja jest ogólna i ludzie 

nie wiedzą , gdzie tak naprawdę woda jest skażona. Pan zastępca Bartek Cybulski powtórzył 

po raz kolejny, iż wiadomości sms to są krótkie informujące, a szczegółowych wiadomości 

trzeba szukać na stronie Gminy bądź Zakładu Gospodarki Komunalnej.  

 

Pani Wójt przedstawiła sprawozdanie międzysesyjne. 

1. 28 czerwca 2024r. uczestniczyłam w spotkaniu Rady Nadzorczej ZGK.  

2. W tygodniu od 01.07 do 08.07 odbyły się zebrania wiejskie z Panem Bartłomiejem 

Cybulskim Z-ca Wójta oraz Panem Marcinem Kotelukiem, na których wybrano 

sołtysów oraz rady sołeckie poszczególnych wsi. 

3. 2 lipca 2024r. odbyło się uroczyste otwarcie drogi gminnej Mieszkowo- Gębice. 

4. 4 lipca 2024r. wzięłam udział w spotkaniu z mieszkańcami Alei Lipowej                              

w Trzebiechowie.  



5. 13 lipca 2024r. odbyło się Święto Pieczonego Indyka pod Pałacem w Trzebiechowie.  

6. 15 lipca 2024r. odbyła się Rada Nadzorcza odnośnie Pałacu w Trzebiechowie.  

7. 17 lipca 2024r. uczestniczyłam w uroczystych obchodach Święta Policji.  

8. 18 lipca 2024r. odbyło się spotkanie z sołtysami wsi z Gminy Trzebiechów.  

9. 23 lipca 2024r. odbyła się Rada Budowy dot. Pałacu w Trzebiechowie.  

10.  24 lipca 2024r. odbyło się spotkanie z Prezesem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze Mariuszem Herbutem oraz 

Prezesem ZGK Mirosławem Andrasiakiem.  

11.  25 lipca 2024r. odbyło się spotkanie z firmą malarską odnośnie malowania Pałacu          

w Trzebiechowie.  

12. 31 lipca 2024r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami Wojskowego Centrum 

Rekrutacji.  

13. 31 lipca 2024r. odbyło się spotkanie z mieszkańcami Ostrzyc nt. budowy chodnika           

w miejscowości Ostrzyce. 

14. 1 sierpnia 2024r. uczestniczyłam w spotkaniu w CKZiU Sulechów dotyczącego SPZOZ 

Sulechów.  

15. 5 sierpnia 2024r. odbyło się spotkanie z Prezesem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze Mariuszem Herbutem. 

16. 9 sierpnia 2024r. został zorganizowany wyjazd do Zielonej Góry na badania 

cytologiczne dla mieszkanek Gminy Trzebiechów.  

17. 10 sierpnia 2024r. uczestniczyłam wraz z Z-ca Bartłomiejem Cybulskim oraz Panią 

Dyrektor TOK-u Ewą Bielewicz- Rapa w dożynkach w Lubbinchen.  

18. 14 sierpnia 2024r. odbył się odbiór I etapu prac remontowych w Pałacu                                  

w Trzebiechowie.  

19. 14 sierpnia 2024r. wzięłam udział w spotkaniu pn. Lubuskie wspólnie do przyszłości na 

rok 2025r. w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Lubuskiego.  

20. 15 sierpnia 2024r. uczestniczyłam w obchodach Święta Wojska Polskiego                            

w Sulechowie.  

21. 17 sierpnia 2024r. odbyły się dożynki Gminne w Podlegórzu.  

22. 20 sierpnia 2024r. odbyła się Rada Nadzorcza odnośnie Pałacu w Trzebiechowie. 

23. 29 sierpnia 2024r. uczestniczyłam wraz z Danielem Seredyńskim w spotkaniu pn. 

,,Lokalna polityka adaptacyjna a ochrona ekosystemu rzeki Odry” w UMWL w Zielonej 

Górze.  

24. 31 sierpnia 2024r. uczestniczyłam w obchodach dożynek powiatowo-gminnych                

w Koźle, gm. Świdnica.  

25. 2 września 2024r. uczestniczyłam wraz z Zastępcą Wójta Bartłomiejem Cybulskim oraz 

Skarbnik UG Ewą Kulik na uroczystym rozpoczęciu roku szkolnego w Trzebiechowie.  

26. 4 września 2024r. odbyło się spotkanie w Sulechowie dot. SPZOZ w Sulechowie,            

w którym uczestniczyłam razem z Panią Skarbnik Ewą Kulik. 

27. 7 września 2024r. uczestniczyłam w dożynkach gminnych w Bojadłach. 

28. 9 września 2024r. odbyła się Rada Nadzorcza.  

29. 16 września 2024r. uczestniczyłam wraz z Pracownikami UG Robertem Majdeckim 

oraz Marcinem Kotelukiem w Lubuskim Forum Bezpieczeństwa w Sulechowie.  

30. 17 września 2024r. wraz z delegacją sprawdzaliśmy wały przeciwpowodziowe                     

na terenie gminy.  

31. 17 września 2024r. odbyło się spotkanie odnośnie Zarzadzania Kryzysowego                     

w Urzędzie Gminy w Trzebiechowie. 

32. 17 września 2024r. uczestniczyłam w komisji Rady Gminy.  

 



Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
 

Projekt uchwały omówiła i przedstawiła Pani skarbnik Ewa Kulik. 
 

Głos zabrał Marek Hryszkiewicz zadał pytanie w sprawie kwoty za dojazdy, dowozy dzieci czy 

to cena za obecne. Pan Marek zapytał również jaka jest kwota za jeden bilet. Pani skarbnik 

odpowiedziała na pytania , że tak ze względu na podpisanie nowej umowy z PKS w sprawie 

dowozu dzieci do szkół , ale również większą ilość dzieci niepełnosprawnych dowożonych do 

placówki specjalnej. 

Głos zabrał Pan Filip Wobszal sołtys wsi Ostrzyce zadał pytanie w sprawie  środków na pomoc 

osobom z Ukrainy. 

Pani skarbnik omówiła i objaśniła jeszcze raz ten punkt. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 15 Radnych, 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 
 

Projekt uchwały omówiła i przedstawiła Skarbnik Pani Ewa Kulik. 

 
Głos zabrał Radny Marek Hryszkiewicz dopytując czy ta dotacja to jest to samo co ostatnio był 

przyjmowany regulamin. Pani skarbnik wyjaśniła, że oprócz tego regulaminu ogólnego Gmina 

może ze środków własnych datować dofinansowanie do właśnie zabytków. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 15 Radnych, 

uchwała została przyjęta   głosów ,,za’’14, ,,, ,,wstrzymał się’’ 1 . 
 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat w żłobku, dla którego 

organem prowadzącym jest Gmina Trzebiechów. 
 

Projekt uchwały omówiła i przedstawiła Pani Elwira Bańkowska. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 15 Radnych, 

uchwała została przyjęta  głosów ,,za’’14,  ,,wstrzymał się’’ 1 . 

 

Przewodniczący ogłosił 10 min przerwy. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 
Projekt uchwały omówiła i objaśniła szczegółowo Pani Skarbnik Ewa Kulik. 

 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 15 Radnych, 

uchwała została przyjęta    głosów ,,za’’14 , ,,wstrzymał się’’ 1 . 



 

Ad.9. Przyjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Trzebiechów ze 

Stowarzyszenia ,, Aglomeracja Zielonogórska’’. 

 
Projekt uchwały omówiła i objaśniła szczegółowo Pani Wójt Izabella Staszak. 

 
Radny Marek Hryszkiewicz zadał pytanie jaka jest stawka za obecność w tym stowarzyszeniu. 

Pani skarbnik odpowiedziała, że stawka to jest 1,50 zł od mieszkańca gminy. 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 15 Radnych, 

uchwała została przyjęta  jednogłośnie 15 głosów ,,za’’. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 

 
Projekt uchwały omówił i przedstawił Pan Rafał Kubicki.  

 
Pan Rafał poprosił również o wprowadzenie małej zmiany w uzasadnieniu , a dokładnie               

o wykreślenie słowa niezabudowany, gdyż dwie nieruchomości są zabudowane budynkiem 

gospodarczym.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 15 Radnych, 

uchwała została przyjęta 14 głosów ,,za’’, 1 ,, wstrzymał się . 
 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Trzebiechów 

do organu regulacyjnego. 
 

Projekt uchwały omówił i przedstawił nowo powołany Prezes ZGK Bartłomiej Piasecki. 
 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie , głosowało 12 

Radnych, uchwała została przyjęta jednogłośnie 12 głosów ,,za’’. 

 

Ad. 12 . Przyjęcie Protokołu z III Sesji Rady Gminy . 
 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Protokół z III Sesji Rady Gminy, 

głosowało 15 Radnych, protokół został przyjęty jednogłośnie 15 głosów ,,za’’.  

 

Ad. 13. Sprawy różne. 

 
Głos zabrała Pani Joanna Żbik Wiceprzewodnicząca Rady Gminy pytając o szczegóły zakupu 

lamp UV, gdyż po wpisie Pani Wójt na Facebook  myślałam, że zakup jest już zlecony więc 

moje pytanie brzmi czy zakup lamp jest w realizacji czy jest dopiero planowany. Pani Wójt 

odniosła się do pytania. Zostały nam przekazane trzy wyceny kosztu takiej lampy ale po 

szerszym wywiadzie w sprawie zastosowania i pracy takiej lampy zastanawiamy się nad ich 

zakupem ze względu na to, iż taka lampa działa na bakterie punktowo. A mi zależy żeby 



mieszkańcy na całej linii mieli dobra wodę, a nie tylko w miejscu pobrań próbek. Kolejne 

pytanie zadał Pan Filip Wobszal sołtys wsi Ostrzyce. Pytanie skierowane do Prezesa Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w sprawie tak zwanych nawiertek, które we wsi nie działają lub nie 

funkcjonują poprzez niedopatrzenia np. firm wykonujących nawierzchnie na drogach i zostały 

zasypane. Kto jest za to odpowiedzialny, kto dokona napraw? Drugie pytanie co się stanie jak 

dojdzie do awarii i przez brak możliwości zamknięcia takiego zaworu dojdzie do zalania domu, 

mieszkania czy będzie to obejmowało jakieś ubezpieczenie Zakładu Gospodarki?  Prezes 

odpowiedział, iż w gestii właściciela dopilnowanie podłączenia do własnego domu. Ale 

szczegółowej odpowiedzi udzieli na piśmie. Kolejne pytanie Pana Wobszala dotyczyło 

zapytania do kogo kierować uwagi w sprawie koszenia trawy na placu zabaw. Prezes od razu 

udzielił odpowiedzi, że koszenie placów odbywa się 2 razy do roku i wykonuje je Zakład 

Gospodarki Komunalnej. Kolejne pytanie Pana Sołtysa zostało skierowane do Pani Wójt               

i dotyczyło nowego rozkładu jazdy autobusów dla dzieci dojeżdżających do szkoły. Pani Wójt 

odpowiedziała, że wszystkie pytania dotyczące dojazdów dowozów dzieci do szkoły  trzeba 

kierować do Pani Dyrektor Aliny Radoch. Pan Filip Wobszal zaproponował również, aby 

projekty uchwał przed posiedzeniem Sesji Rady Gminy były publikowane na stronie Biuletyn 

Informacji Publicznej. Głos zabrał Pan Mecenas Sławomir Kwietniowski odpowiadając, iż 

przyjęte uchwały Rady Gminy są publikowane na stronie BIP a jeśli chodzi o projekty uchwał 

to one przecież procedowane są dopiero na sesji Rady Gminy, a później następuje publikacja 

ale ogólnie jest to też również zależne od zapisu w statucie. Głos zabrał również Sołtys wsi 

Podlegórz Pan Krzysztof Marcinkiewicz  zadając pytanie w sprawie drogi do Smolna Małego 

ale również o nową drogę, która jest w trakcie prac w Podlegórzu , uważam że droga jest już 

do naprawy, a jeszcze nie jest skończona brakuje tam odwodnienia. Pobocze  po ostatnich 

deszczach zostało wypłukane. Drugie pytanie dotyczy przepompowni w Podlegórzu i problem 

polega na tym, że ona ciągle nie działa jak powinna. Tu Pan Prezes udzielił odpowiedzi, że we 

wtorek ma się odbyć spotkanie z firmą, która wykonywała prace na SUV w Podlegórzu. 

Kolejnym Sołtysem, który zabrał głos jest Pan Wojciech Rożek sołtys wsi Trzebiechów pytając 

również o koszenie terenów zielonych takich jak place zabaw, czy Prezes mógłby dokonać 

wyceny koszenia placów? No i drugi temat, który jest solą w oku moim i mieszkańców to ulica 

Trojaków, dokładnie chodzi o jej remont. Radna Klaudia Żurawiecka zadała pytanie dotyczące 

szczepień HPV dla dziewczynek. Radny Hryszkiewicz zadał pytanie w sprawie odmowy 

zwrotów kosztu podróży dla Wiceprzewodniczącej, oraz zapytał dlaczego Pola dziewczyna         

z osiągnięciami Judo otrzymała zaniżoną nagrodę za osiągnięcia sportowe. Kolejne pytanie 

Pana Marka Hryszkiewicza dotyczył prywatnej strefy parkowania, najpierw powstała koperta 

a teraz dziwna tabliczka. Radny również poruszył temat remontu ulicy Trojaków pytając 

również czy remont taki nie może zostać wykonany z funduszu sołeckiego. Kolejne pytanie 

Radnego skierowane zostało do Pani Wójt Izabelli Staszak, które  dotyczyło profilu na 

platformie Facebook, gdyż Pani Wójt ma zaznaczony profil jako Wójt i czy ten profil jest 

służbowy czy prywatny. Pani Radna Katarzyna Michalak poruszyła kwestię finansowania 

biletów dla każdego ucznia dojeżdżającego do Zespołu Edukacyjnego a nie tylko dzieci, które 

mają powyżej 3 km. Radna Elżbieta Szostak zadała pytanie dotyczące uszkodzeń ogrodzenia 

kapliczki w miejscowości Głęboka przez kierowcę autobusu. Pan Radny Marek Hryszkiewicz 

przedstawił pismo w sprawie stanowiska Radnych Rady Gminy Trzebiechów w sprawie 

finansowania od roku 2025 biletów na dojazdy dla każdego ucznia, który dojeżdża do Zespołu 

Edukacyjnego.  Pani Wójt Izabella Staszak udzieliła odpowiedzi na zadane wyżej pytania. 

Odpowiedź na pytanie ulica Trojaków, został złożony wniosek na dofinansowanie na 

wykonanie tej ulicy ale na tą chwilę jeszcze nie mamy odpowiedzi od Wojewody.  Ale to nie 

tylko my jako Gmina Trzebiechów ale wszystkie Gminy w okolicy. Podlegórz, nieskończona 

droga, oczywiście wszystkie uwagi zostaną przekazane do wykonawcy. SUV Podlegórz to tak 

jak prezes wspomniał we wtorek odbędzie się spotkanie z wykonawcą prac. W odpowiedzi na 



pytanie Radnej Żurawieckiej w sprawie szczepień HPV. Już od około 3 lat szczepienia te 

odbywają się na zlecenie lekarza rodzinnego, my tylko serdecznie prosimy i zapraszamy 

wszystkie Panie z terenu Gminy na badania cytologiczne, na które jeździmy, zawozimy. 

Odpowiedzi na pytanie w sprawie delegacji Radnego odpowie Pan mecenas.  Pan Sławomir 

Kwietniowski wyjaśnił dlaczego nie można było dokonać zwrotu kosztów podróży, 

uzasadniając również, że to Rada Gminy powinna podjąć takową uchwałę, która będzie 

regulować taki zwrot. Pani Joanna Żbik poprosiła Pana Mecenasa, aby przedstawił stanowisko 

i swoją odpowiedz na piśmie na co Pan mecenas się zgodził. Pani Wójt udzieliła odpowiedzi 

na zapytanie w sprawie zasługi w sporcie dla Poli uzasadniając, iż kilkukrotnie była 

prowadzona rozmowa, aby była ujęta informacja, że również promuje Gminę Trzebiechów ale 

to nie nastąpiło z tąd nagroda została przyznana w minimalnej kwocie. Jeżeli chodzi o pytanie 

Radnego Marka w sprawie strefy parkowania nic mi o takowej nie wiadomo. Bilety miesięczne 

temat kilkukrotnie już przez Nas omawiany. Ja wiele razy już Państwu tłumaczył jakie to są 

koszty dla Gminy. Jeśli chodzi o Facebook to będzie profil prywatny usunę dopisek Wójt. 

Jestem zaskoczona zapytaniem Radnej Szostak bo pierwsze słyszę, ale Pan Zastępca jest w 

temacie i wie o co chodzi także udzieli odpowiedzi dobrze. Pan Bartek Cybulski zaznaczył, że 

problem jest mu znajomy i polega na tym, iż autobus dowożący dzieci ma problem                              

z zawróceniem jest zbyt wąsko na tak duży pojazd. Pomysł Pana Sołtysa był taki, że jeśli 

ogrodzenie ma nadal się tam znajdować to zostanie naprawione z funduszu sołeckiego. Radny 

Hryszkiewicz zadał pytanie skierowane do Pani Wójt w sprawie nieobecności Wójt na ostatnich  

zebraniach sołeckich. Pani Wójt Izabella Staszak od razu udzieliła odpowiedzi, iż absolutnie na 

zebraniach sołeckich dotyczących funduszu sołeckiego nie będzie uczestniczyć.  Pan 

Bartłomiej Cybulski odpowiedział na pytanie w sprawie miejsca parkingowego, gdyż 

bezpośrednio dotyczy się to jego osoby. Jako, że często jest w ciągu dnia delegowany na 

wszelkie wyjazdy służbowe, a parking przy Urzędzie jest zastawiany, zwróciłem się do Pani 

Wójt z prośbą o takowe miejsce na końcu parkingu otrzymałem zgodę wykonałem sam 

tabliczkę. Ale widzę, iż jest to duży problem także tabliczka zostanie usunięta. Radna Jolanta 

Maćkowiak skierowała pytanie do Zastępcy Wójta Pana Bartka w sprawie tematu poruszonego 

na Komisji, który dotyczył wycinki krzaków ograniczających widoczność w miejscowości 

Głuchów na drogach od boiska do drogi głównej oraz lip rosnących przy głównej drodze 

wyjeżdżając w stronę Sulechowa. Ale chciałabym również zwrócić uwagę, że droga między 

Głuchowem a Borkami również jest zarośnięta teraz te ogromne ciągniki jeżdżą ze skoszona 

kukurydzą i naprawdę jest problem się wyminąć. W odpowiedzi Pan Zastępca wyjaśnił, że 

część tych dróg to drogi powiatowe i zostanie to do nich zgłoszone. Jako ostatni głos zabrał Pan 

Marcin Ligenza Sołtys wsi Radowice przekazując swoje spostrzeżenia w sprawie trwania czasu 

i okoliczności Sesji, gdyż bardziej potrzebne są osoby do napełniania worków z piaskiem na 

wały zamiast rozmawiać teraz w tym momencie o krzakach czy drogach. 

 

Ad. 14.  Zamknięcie IV Sesji Rady Gminy w Trzebiechowie. 
 

O godzinie 18.00 Przewodniczący zakończył IV Sesję Rady Gminy w Trzebiechowie. 

 

Protokołowała Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Kieliszek Angelika   /-/ Paweł Urbański  


